
                                                          Z á p i s n i c a   č. 10                                                                                     

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Prahe, konaného dňa  10.03.2025 v zasadačke KD                   

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––  

  Prítomní  :  podľa priloženej prezenčnej listiny  zo zasadnutia OZ 

  Program  :  podľa priloženej pozvánky na zasadnutie OZ, doplnený o bod schválenie 

                     Dodatok č. 1 ku Komunitnému plánu sociálnych služieb mikroregiónu 

                     Novohradské podzámčie spolu s aktualizáciou Tabuľky 21 Popis strategických 

                     cieľov, špecifických cieľov a opatrení.  

 

    ad 1/   Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Erik Marčok, 

               privítal prítomných a konštatoval že z piatich poslancov sú prítomní Ivan Stupár,  

               Marian Dubalaj, Ladislava Koreňová a Ing. Marta Marčoková a p. Vladimír Marčok      

               Predsedajúci uviedol, že OZ je uznášania schopné a oboznámil poslancov  

               s programom rokovania a vyzval ich na hlasovanie a hlasovanie bolo nasledovné:  

               Za hlasovali: všetci prítomní t.j. Ivan Stupár, Marian Dubalaj,  

               Ladislava Koreňová, Ing. Marta Marčoková.a Vladimír Marčok 

               Predsedajúci dal dotaz, či chce niekto doplniť program rokovania. S poslancov 

               nemal nikto nič na doplnenie, ale starosta chcel doplniť program o bod , schválenie 

               Dodatok č. 1 ku Komunitnému plánu sociálnych služieb mikroregiónu Novohradské 

               podzámčie spolu s aktualizáciou Tabuľky 21 Popis strategických cieľov, 

               špecifických cieľov a opatrení. Vyzval prítomných poslancov OZ či súhlasia  

               s doplnením programu a hlasovanie bolo nasledovné:  

               Za hlasovali: všetci prítomní t.j. Ivan Stupár, Marian Dubalaj,  

               Ladislava Koreňová, Ing. Marta Marčoková.a Vladimír Marčok 

 

  ad 2/     Za zapisovateľa bola schválená p. Ing. Marta Marčoková,  

               Za overovateľov zápisnice p. Marian Dubalaj a p. Ladislava Koreňová a za členov  

               návrhovej komisie p. Vladimír Marčok a p. Ivan Stupár.                

.      

  ad 3/     Predsedajúci starosta Erik Marčok  v tomto bode predniesol poslancom OZ na  

               prerokovanie, upozornenie prokurátora, kde okresná prokuratúra Lučenec  

               v zastúpení JUDr. Janou Jurinovou poukazuje na nečinnosť a porušenie platného 

               právneho poriadku obcou Praha v oblasti zákona o výbušninách a navrhuje odstrániť 

               existujúci stav nečinnosti a prijať VZN o určení správneho poplatku za žiadosť 

               o súhlas na použitie pyrotechnických výrobkov. Ďalej na webovom sídle a 

               úradnej tabuli informovať obyvateľov obce o tom kde sa nachádzajú zariadenia  

               a lokality podľa odseku 4 písm. b/ a odseku 6 v katastrálnom území obce Praha  

               a zabezpečiť vizualizáciu a grafické znázornenie ich výskytu. Starosta uviedol, že 

               v nasledujúcom bode bude prijaté VZN o výške správneho poplatku za použitie 

               pyrotechnických výrobkov.  

 

   ad4      Predsedajúci v tomto bode predložil na schválenie poslancom OZ, VZN o výške  

               správneho poplatku za použitie pyrotechnických výrobkov na území obce Praha, po 

               prečítaní a uvedení, že poplatok bude stanovený na 10 €, ich informoval, že k návrhu 

               VZN neboli vznesené žiadne pripomienky a opýtal sa či s návrhom súhlasia a vyzval 

               prítomných poslancov na hlasovanie a  hlasovanie bolo nasledovné:  

               Za hlasovali: Ivan Stupár, Marian Dubalaj, Ladislava Koreňová a Ing. Marta 

               Marčoková a Vladimír Marčok   

             

    ad5/    Predsedajúci v tomto bode predložil poslancov OZ, ďalšie VZN a to o nakladaní s 

               komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce. Starosta  

               uviedol, že  
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               v tomto VZN-ku je už zahrnutá aj povinnosť triedenia textilu, ktorá platná od 

               1.1.2025. Predsedajúci vyzval prítomných poslancov  na hlasovanie za schválenie 

               VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi a  

               hlasovanie bolo nasledovné:  

               Za hlasovali: Ivan Stupár, Marian Dubalaj, Ladislava Koreňová, Ing. Marta 

               Marčoková a  Vladimír Marčok 

 

   ad/6    V tomto doplňujúcom bode bol prijatý Dodatok č. 1 ku Komunitnému plánu 

              sociálnych služieb mikroregiónu Novohradské podzámčie spolu s aktualizáciou  

              Tabuľky 21 Popis strategických cieľov, špecifických cieľov a opatrení. Starosta 

              vyzval prítomných poslancov na hlasovanie a hlasovanie bolo nasledovné:  

              Za hlasovali: Ivan Stupár, Marian Dubalaj, Ladislava Koreňová a Ing. Marta 

              Marčoková a Vladimír Marčok   

   

   ad7/    D i s k u s i a  

              V diskusii starosta informoval poslancov OZ, že žiadosť, ktorú podával na 

              enviromentálny fond na traktor s príslušenstvom, neprešla a bola zaradená do  

              zásobníka žiadostí.  

              Ďalej v diskusii vystúpili poslanci Koreňová, Stupár a Vladimír Marčok, že im vadia  

              na ceste v dedine exkrementy od koní, požiadali starostu aby kontaktoval rodinu 

              Kelementových, že keď sa takáto vec udeje, aby si po koňoch upratali. Starosta 

              prisľúbil, že sa s nimi skontaktuje a upozorní ich na túto vec. 

              Ďalej vystúpila poslankyňa Marčokova s informáciou o konaní sa Petro-Pavlovskej  

              zábavy dňa 28.06.2025, požiadala poslancov tak ako po minulé roky, či by nevedeli 

              niečo zabezpečiť do tomboly. 

              Ďalej vystúpil poslanec Marian Dubalaj s otázkou dokončenia hromozvodu na  

              kultúrnom dome, keďže nebol dokončený pri rekonštrukcii strechy. Starosta uviedol, 

              že mu zostal drôt na hromozvod z jeho stavby a daruje ho obci na dokončenie 

              hromozvodu na kultúrnom dome. 

      

              Návrh na uznesenie predložil p. Ivan Stupár, nasledovne: 

                                                                                                                                                                        

U z n e s e n i e  č. 10 

            zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Prahe, konaného dňa 10.03.2025 

            v zasadačke Kultúrneho domu           

            ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––   

            O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o  

      A/  Berie na vedomie 

  

            1. Protest prokurátora z Okresnej prokuratúry v Lučenci 

                               

     B/   Schvaľuje 

   

            1. Program rokovania 

            2. Zapisovateľa zo zasadnutia OZ  p. Ing. Martu Marčokovú 

            3. Overovateľov zápisnice p. Marian Dubalaj a p. Ladislava Koreňová, návrhovú  

                komisiu  v zložení Ivan Stupár a p. Vladimír Marčok 
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            4. VZN o výške správneho poplatku za použitie pyrotechnických výrobkov na území  

                obce Praha 

            5. VZN a to o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi 

                 na území Obce Praha 

            6. Dodatok č. 1 ku Komunitnému plánu sociálnych služieb mikroregiónu Novohradské 

                podzámčie spolu s aktualizáciou Tabuľky 21 Popis strategických cieľov, 

                špecifických cieľov a opatrení. 

             

 

     

 

    Zapísala :  Ing. Marta Marčoková :               .........................  

 

 

         Overil :     Marian Dubalaj :                      ..........................  

 

                          Ladislava Koreňová :               ..........................          

 

 

                                                          

                                                                                                       Erik  M a r č o k 

                                                                                                         starosta obce 

 

 

 

 


